
Formandens årsberetning  

 

Det har i år på mange måder været et anderledes skoleår med hjemmeundervisning, 

klasseopdelte aktiviteter og mange aflysninger. Det har krævet en stor indsats fra både elever, 

forældre, lærere, og ledelse.  

Efterfølgende, da klasserne vente tilbage til skolen, har de været i skole på nedsat tid og med 

færre fag. Det har været et stort puslespil, der har skullet gå op. De har været klasseopdelt og har 

leget i tildelte områder, som har rokeret mellem klasserne. Dette har eleverne været rigtig gode til 

at forstå og overholde. 

Vi har i år ikke kunnet afholde skolefest og høstmarked pga. Covid-19, men: 

• Der er malet rigtig mange fine billeder på væggene indenfor i skolen, og eleverne har været 

med til at bestemme udseende og design på disse.  

 

• Der er blevet lavet flethuler udenfor ved indskolingen.  

 

• Der er blevet sat en soundboks op i boldburet, og hver enkelt klasse kan lave en playliste til 

denne og høre musik, når det er deres tur.  

 

• Der er malet udendørs med graffitimaleri.  

 

Det er virkelig en flot skole vi har.  

Det var også året, hvor skolen blev en mere hel skole og begyndte på overbygningen og 7.klasse 

startede.  

Der startede hele 2 børnehaveklasser og der har været stigende elevtal til skolen.  


